

*Le texte français suit.



M O N C T O N

PSA

January 22, 2020

Widening of St. George Street

MONCTON – The City of Moncton advises motorists that roadwork to widen St. George Street between Bonaccord and Cameron streets will take place between 8 a.m. to 4 p.m. on Thursday, January 23, 2020.

Work will be conducted on an intersection-to-intersection basis, and on-street parking will be restricted until the work is completed.

The City of Moncton apologizes for any inconvenience that may arise as the work to restore the full function of the street is completed.

-30-

Information:

Austin Henderson

Corporate Communications, City of Moncton

506-389-5940 / austin.henderson@moncton.ca



Message d'intérêt public

Le 22 janvier 2020

Élargissement de la rue St. George

MONCTON – La Ville de Moncton avise les automobilistes que des travaux d'élargissement de la rue St. George entre les rues Bonaccord et Cameron seront effectués le jeudi 23 janvier entre 8 h et 16 h.

Les travaux seront effectués d'une intersection à l'autre et les places de stationnement de rue seront bloquées jusqu'à ce que les travaux soient terminés.

La Ville s'excuse de tout inconfort que ces travaux pourraient occasionner.

-30-

Renseignements :

Austin Henderson

Communications corporatives, Ville de Moncton
506-389-5940 / austin.henderson@moncton.ca